

شروط التأجير

- 1. The company must directly and solely own fleet vehicles.
- 2. The company must provide supporting documents of vehicles ownership such as a list of the vehicles attached to a contracted insurance policy.
- 3. The company must provide supporting documents for any subcontracts additionally to GPS & Vehicle insurance.
- 4. All Company's fleet vehicles must be covered under a full insurance policy.
- The vehicles provided by company must all be in a good shape & maintenance condition
 to serve, in the most challenging topographical environments, for no less than six months
 continuously without the need to replacement (unless encountered major road
 accidents).
- 6. All vehicles must have the tools and equipment's as per FMF standard checklist-**See**Annex.
- 7. The company will provide Trauma First Aid Kit FMF standards (**See the Annex**) in all vehicles and the company assigned driver will be responsible of keeping the kit and tracking its contents; that In case of any shortage in quantities-for any reasons either using, missing, or perished items, the company will immediately refill/replace the needed items.
- 8. The company must provide all needed equipment's, be responsible of installation and maintenance, and pay all entailed periodic fees, in order to enroll their vehicles into FMF Vehicles Tracking System.
 - 1. يجب أن تمتلك الشركة أسطول المركبات بشكل مباشر.
- 2. يجب على الشركة تقديم مستندات داعمة لملكية المركبات مثل قائمة المركبات المرفقة بوثيقة تأمين متعاقد عليها.
- 3. يجب على الشركة تقديم مستندات داعمة لأي عقود من الباطن بالإضافة إلى نظام تحديد المواقع العالمي (GPS) ووثائق تأمين المركبات.
 - 4. يجب أن تكون جميع مركبات أسطول الشركة مشمولة بوثيقة تأمين شاملة.
 - 5. يجب أن تكون جميع المركبات التي توفرها الشركة في حالة جيدة وصيانة كافية للخدمة في أكثر البيئات الطبوغرافية صعوبة لمدة لا تقل عن ستة أشهر متواصلة دون الحاجة إلى استبدالها (ما لم تكن قد تعرضت لحوادث طرق كبيرة).
 - 6. يجب أن تحتوي جميع المركبات على الأدوات والمعدات وفقًا لقائمة التحقق القياسية لـ FMF انظر الملحق.
 - 7. ستوفر الشركة حقيبة الإسعافات الأولية للصدمات معايير FMF (انظر الملحق) في جميع المركبات، وسيكون السائق المعين من قبل الشركة مسؤولاً عن الاحتفاظ بالحقيبة وتتبع محتوياتها؛ في حال وجود أي نقص في الكميات، سواءً بسبب الاستخدام أو النقص أو التلف، تقوم الشركة باعادة تعبئة/استبدال المواد اللازمة فورًا.

على الشركة توفير جميع المعدات اللازمة، وتحمل مسؤولية التركيب والصيانة، ودفع جميع الرسوم الدورية
 المترتبة على ذلك، وذلك لتسجيل مركباتها في نظام تتبع مركبات. FMF

Drivers السائقين

- 1. Drivers must be directly and officially employed by the company and have employment ID cards (No Subcontractors).
- 2. The driver assigned must have a valid driving license and hold at least 2-3 years of driving experience in driving passengers with knowledge of the local traffic rules and knowledge of the different locations inside locations where FMF operates in Yemen. FMF has the right to disapprove any driver who is found disqualified to provide such services
- 3. The company must submit criminal record-stating "Clean Record"- of all delegated drivers. FMF has the right to request proof of such records and has the right to interview the driver.
- 4. The driver shall be trained, fully qualified, and physically able (e.g., sight tested) to perform their duties.
- 5. Advance knowledge in mechanics is an asset. Must possess technical and regular maintenance knowledge of vehicles
- 6. The company will ensure to provide the best qualified drivers who must be fixed and NOT REPLACED during the contract period unless requested by FMF.
- 7. The driver must also be professional and disciplined must have at least two years' progressive accident-free driving experience.
- 8. The driver must maintain high standards of personal hygiene and must wear company uniform with ID card during the working hours. The driver must be equipped with mobile phone and sim card provided by the service provider
 - 1. يجب أن يكون السائقون موظفين رسميًا ومُوظفين لدى الشركة، وأن يحملوا بطاقات هوبة (لا يُسمح بالتعاقد من الباطن).
 - 2. يجب أن يكون لدى السائق المُعين رخصة قيادة سارية المفعول، وأن يمتلك خبرة لا تقل عن سنتين إلى ثلاث سنوات في قيادة نقل الركاب، مع إلمام بقواعد المرور المحلية ومعرفة بالمواقع المختلفة داخل المناطق التي تعمل فيها شركة FMF في اليمن. يحق لشركة FMF رفض أي سائق يُثبت عدم أهليته لتقديم هذه الخدمات.
 - 3. يجب على الشركة تقديم سجل جنائي يُشير إلى "سجل نظيف" لجميع السائقين المُفوّضين. يحق لشركة FMF طلب إثبات هذه السجلات، ولها الحق في مقابلة السائق.
 - 4. بجب أن يكون السائق مُدرِّنًا، ومؤهلًا تأهيلاً كاملاً، وقادرًا بدنيًا (مثل فحص النظ) على أداء واجباته.
 - 5. تُعدّ المعرفة المتقدمة في الميكانيكا ميزة إضافية. يجب أن يمتلك السائق معرفة فنية وخبرة في صيانة المركبات بشكل دوري.
 - 6. تضمن الشركة توفير أفضل السائقين المؤهلين، والذين يجب ان يكونوا ثابتين وعدم استبدالهم خلال فترة العقد إلا بناءً على
 طلب شركة FMF. أو لظرف طى وبأشعار رسمى من الشركة.

7. يجب أن يكون السائق محترفًا ومنضبطًا، وأن يمتلك خبرة قيادة لا تقل عن عامين دون حوادث.

8. يجب على السائق الالتزام بمعايير النظافة الشخصية، وارتداء زي الشركة وبطاقة الهوية الشخصية خلال ساعات العمل. يجب أن يكون السائق مزودًا بهاتف جوال وشريحة اتصال من مزود الخدمة.

BoQs of Vehicles Renting in (FWA) Types of Models:

Fortuner 4WD or equivalent 2016 and above - 2015 and below

Pick up Hilux 4WD double Cab or equivalent 2016 and above - 2015 and below

Toyota Prado 4WD or equivalent 2016 and above - 2015 and below

Bus Hiace 16 Passenger or equivalent 2016 and above - 2015 and below

Bus Coaster 26 Passenger or equivalent 2016 and above - 2015 and below

Sedan vehicle Corolla or equivalent 2016 and above - 2015 and below

Toyota Rav4/ Hyundai Tucson 4WD or equivalent 2016 and above - 2015 and below

Toyota minivan 7-seater or equivalent 2016 and above - 2015 and below

Vehicle Tools:

Items
2X Spare tires
1 Crick/Vehicle Jack - Hi-lift
1 Wheel spanner
1 Hazard Warning Triangles
1 Fire extinguisher
1 Flashlight/Torch
Fuel jerrycan
Tool Box (Combinations Spanners set, Screw Driver set,
Adjustable spanner, Pair of pliers, Stanley knife, Hammer)
1 Towing rope
1 Jumper Cable
Wet season/off road kit
Remote field kit
Air (tyre) pump
Towing cable (10mtrs)